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Skårup Fjernvarme A.M.B.A. 

Referat generalforsamling 21. juni 2023 
 

1. Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslog Henrik Fenger som dirigent. Der var ingen modkandidater – Henrik Fenger blev valgt. 

Generalforsamlingen blev erklæret lovligt indvarslet – der har været annonce i ugeavisen den 07. juni 2023. 
Der blev valgt 2 stemmetællere, Alf Krogsøe og Daniel Sneum. 
 
Som referent: Tanja Bonde. 

 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne regnskabsår. 

Beretning vedlægges, denne blev fremlagt af næstformand Thue Jonstrup i formandens (Brian Østergaard) 
fravær. 

Kommentarer til beretning: 

Der spørges til, om alle tidligere byggeprojekter er afsluttet, hertil svares ja. 

 

3. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse. 

Revisor Michael Jensby Jakobsen, Revisionsfirmaet Edelbo fremlagde regnskabet i hovedtal. 

Det blev fremlagt via projektor. 

Regnskabet er forsynet med en blank påtegning – se side 3-4-5. 

Tog udgangspunkt i side 7 – Hoved- og nøgletal samt aktiver og passiver side 13 og 14. 

Årets overdækning udgør t. kr. 929, heraf udgør t. kr. 733 indregning af fremført underdækning fra sidste 
år. 
 
Det er første år, at varmepumpe har kørt optimalt, vores ledningstab er øget, dette grundet at folk har 
skruet væsentligt ned for varmen.  
 
Spørgsmål til regnskabet: 
 
Der spørges til det mindre salg af varme trods flere forbrugere samt om salget fremadrettet vil være 
faldende. 
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Svar :  I året har forbrugere skruet væsentlig ned for varmen (sandsynligvis grundet prisstigningen og 
verdenssituationen), om folk forsætter med dette, ved vi ikke. Vi har i budget indregnet mindre varmesalg, 
desværre giver dette et øget varmetab. 
 
Der opfordres fra en forbruger til, at bestyrelsen genovervejer vores ønske om at fastlåse el og gaspriser i 4. 
kvartal 2023 og 1. kvartal 2024. 
 
Der spørges til det mindre salg af el.  
Svar : Det er gasmotoren der laver el, da varmepumpe har kørt, har motoren kørt mindre. 
 
Der opfordres til at få tegnet en driftstabsforsikring ved nedbrud ift. varmepumpe. Bestyrelsen vil drøfte 
dette. 
 
Der spørges til, hvorfor prisen stadig er høj på varmen? 
Sidste års underdækning er delt udover 3, dette påvirker blandt andet prisen. 
 
Der spørges til, hvorfor prisstigningen i oktober/november ikke blev bibeholdt set i forhold til at nye 
forbrugere ikke skal betale af på gammel gæld. 
Svar : Vi ønsker udligning af prisen, da denne ellers vil være endnu højere end pt. Daværende prisstigning 
var på baggrund af stigende el og gaspriser, men disse stigninger blev ikke så voldsomme som forventet, 
prisstigningen blev derfor tilbagerullet.  
 
Der spørges til note 3, forsikringer steget markant. 
Svar : Pga. ekstraordinær forsikring, Jenbacher har haft glemt at opkræve forsikring gennem længere tid, 
det er en gammel sag, hvor der er indgået forlig om nedsat betalingsbeløb. 
 
Øvrige personaleomkostninger steget: 
Heri omkostninger til bestyrelsens deltagelse i landsmøde, ej været tidligere år. 
 
Har bestyrelsen en ansvarsforsikring? 
Svar : Ja, der er forsikring. 

Regnskabet blev herefter godkendt. 
 
 

4. Budget opgjort efter varmeforsyningslovens prisbestemmelser for indeværende driftsår. 

Revisor Michael Jensby Jakobsen, Revisionsfirmaet Edelbo fremlagde budget 2023/24 i hovedtal, herunder 
specifikation af nuværende års varmepris. 
 
Der er opstået behov for en kassekredit og dette vil der være behov for fremadrettet. 
Tidligere har der været opkrævet ifbm. henlæggelser, disse er betalt retur til forbrugere. 
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Der spørges til: 
Kapacitet til nye tilslutninger, hvor mange? 
Svar : der arbejdes/regnes pt. dette, vi har ikke endelig afklaring 
 
Der opfordres fra forbruger til, at vi laver budgetopfølgning hvert kvartal. 
Svar : dette gøres i forvejen. 
 
Budget godkendt. 
 

5. Forslag fra bestyrelsen og fremlæggelse af investeringsplan for det kommende år. 

Der er ikke pt. nye investeringsplaner.  
 
Spørgsmål og svar til punktet: 

Der var ingen spørgsmål. 

 

6. Indkomne forslag. 

Der er ikke indkommet nogen forslag. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er:  Ove Eskildsen (ikke villig til genvalg) 

Brian Østergaard (villig til genvalg) 
 
Thomas Krøis (villig til genvalg) 

Bestyrelsen foreslår Lars Søgård til nyt bestyrelsesmedlem. 
 
Lars blev valgt uden modkandidater. Brian og Thomas blev genvalgt uden modkandidater. 
 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen. 

Forslag til suppleanter: Niels Janus (genvalg) 

  Karin Nielsen 

Begge blev valgt uden modkandidater. 
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9. Valg af revisor og intern revisor. 

På valg er: RevisionsFirmaet Edelbo, Statsautoriseret Revisionspartnerselskab 

 Susan Sunne – intern revisor (villig til genvalg) 
 
RevisionsFirmaet Edelbo genvalgt 

Susan Sunne blev genvalgt uden modkandidater.  

Valg af revisorsuppleant: Bestyrelsen foreslog Henrik Fenger – Henrik genvalgt. 
 

10. Eventuelt. 

Thue Jonstrup takkede Ove Eskildsen for mange års deltagelse og hans tid som formand. 
 
Der opfordres fra forbruger til, at der anskaffes en nødstrømsgenerator. 
 
En tilflytter i Skårup, Daniel Sneum, dog ikke forbruger, tilbød sparring såfremt hvis vi ønsker dette. Han 
arbejder blandt andet med forskning i fjernvarme. 
 
Thue Jonstrup takkede for i aften. 

 

 

________________________________ 

Dirigent: Henrik Fenger 
 

 
Bestyrelsen: 

 

__________________________________        ________________________________________ 

Thue Jonstrup              Ove Eskildsen 

 

__________________________________        _________________________________________ 

Thomas Krøis             Brian Povlsen 

 


